
Technische vragen voor de Raadsvergadering van 8 december 2021 

Vragen van : PvdA
aan wethouder : K.J.Walters
over : Tweede Tussenrapportage 2021

Geachte wethouder Walters,

Tijdens de behandeling van Turap II kwam de besteding van € 2 miljoen extra Rijksgeld voor 
aanpak van acute problemen in de Jeugdzorg. Deze twee miljoen extra rijksgeld staat 
vermeld in RIB 2021-81: Melding financiële afwijkingen sociaal domein 2021 (BUIG, TOZO, 
TONK en Jeugdwet):

Op de vraag van PvdA-commissielid Kees Bakker of dat geld daadwerkelijk aan de jeugdzorg 
is besteed antwoordde u: “het extra geld is op het taakbudget van jeugdzorg gezet. En daar 
doen we ook een aantal knelpunten uit financieren”. 

De fractie van de PvdA heeft naar aanleiding van dit antwoord de volgende vragen:

1. Kunt u ons een detailoverzicht geven van de financierde knelpunten? 

2. Zijn de wachtlijsten Jeugd door de inzet van deze € 2 miljoen  verminderd?

3. Hoe verhoudt zich deze € 2 miljoen tot het oorspronkelijke budget voor Jeugdzorg? 

4. Mogen wij nog een voorstel verwachten voor de inzet van deze middelen in 2021? 

Namens de PvdA fractie,

Jacqueline Kalk



Conceptantwoord -penvoerder is Jeroen van Wieringen, tel. 06-10051047

Kunt u ons een detailoverzicht geven van de financierde knelpunten?
In de bijlage van de brief 2021-57 (meicirculaire 2021) is aangeven welke 
knelpunten het rijk heeft bedoeld.

• Aanpak problematiek jeugdzorg: verdringing en lichte 
jeugdzorgproblematiek

• Aanpak problematiek jeugdzorg: POH jeugd GGZ
• Aanpak problematiek jeugdzorg: wachttijden specialistische jeugdzorg

Zijn de wachtlijsten Jeugd door de inzet van deze € 2 miljoen  verminderd?
Met de meicirculaire is dit budget op het taakbudget jeugd gezet, echter met RIB 2021-81 hebben 
we aangegeven dat deze middelen naar verwachting niet zullen worden uitgegeven. Deze middelen 
zijn derhalve niet ingezet.

Hoe verhoudt zich deze € 2 miljoen tot het oorspronkelijke budget voor Jeugdzorg?
In de oorspronkelijke begroting 2021 voor jeugdzorg  is € 19,5 miljoen.

Mogen wij nog een voorstel verwachten voor de inzet van deze middelen in 2021?
Zoals te lezen is in RIB 2021-81 zullen wij dit doen als dit nodig wordt geacht. Dit kan niet meer in 
2021.


